



PTA2325-24_20240919

Parent Volunteer Patrolling during Morning School Hours

家教會家長義工於早上當值事宜

To assist students in safely crossing the road during school hours and to maintain smooth traffic flow, the Parent-Teacher Association has formed a parent volunteer team (wearing yellow HKBUAS vests) to help students cross the road on the way to school on On Ming Street during busy school traffic hours. Parent volunteers will also remind parents driving back to school not to wait in the drop-off area or leave their vehicles unattended with the engine off, in order to alleviate the morning traffic congestion on On Ming Street.

為了協助學生上學時段安全橫過馬路及維持路面暢通，家教會組成了家長義工隊(穿著黃色 HKBUAS 背心)於上學交通繁忙時間，在安明街協助學生安全橫過馬路回校。家長義工亦會提示駕車回校的家長不應在落客區停車等候，或在沒有駕駛司機情況下熄匙離開車輛，以舒緩安明街早上路面擠塞的情況。

The school and PTA highly recommend parents to follow the instructions of parent volunteers and teach their children to get out of the car as soon as possible, and to observe traffic rules while crossing the road. This will help alleviate traffic congestion and ensure the safety of the students.

校方及家教會現呼籲家長配合家長義工的指示，教導孩子盡快下車，同時遵守交通規則橫過馬路，此有助緩解交通擠塞情況及學童安全。

Thank you parents for continuing to demonstrate the spirit of good neighborliness, and working together to ease the traffic situation on the road.

在此感謝家長繼續發揮「里仁為美，敦親睦鄰」的精神，共同為舒緩路面的交通情況出一分力。



The 16th Parent-Teacher Association

第十六屆家長教師會 謹啓

17th September, 2024

2024年9月17日

